

## THE SENATE

**Mr. Bodwell** enquired whether it is the intention of the Government, during the present Session, to introduce resolutions upon which an Address to her Majesty the Queen may be founded, asking for such an amendment to the British North America Act, as will render the Senate of this Dominion elective, and to provide that members, thereof accepting office under the Crown, shall vacate their seats in that House?

**Sir John A. Macdonald** said it was not the intention of the Government to abolish the Senate, or make its members elective.

## WELLAND CANAL

**Mr. McCallum** enquired whether it was the intention of the Government to feed the Welland Canal from Lake Erie this season?

**Hon. Mr. MacDougall** said it would be impossible to do so before August.

## TRYING CONTROVERTED ELECTIONS

**Mr. Stirton** enquired whether it was the intention of the Government to introduce, during the present Session, a measure for the more speedy disposal of controverted elections similar to that which now prevails in Great Britain?

**Sir John A. Macdonald** said the measure recently introduced in England was yet on its trial. Several of the judges held different opinions as to its operation, and it was understood the subject would be brought up in the Imperial Parliament during the present Session. It was therefore deemed prudent to wait and see the effect of the measure in England before introducing a similar one here.

## OUR FISHERIES

**Mr. Coffin** enquired whether it was the intention of Government to place an armed force on the coast of the Dominion, to prevent American fishermen from fishing in our waters during the coming season; if not, what course do they intend to pursue.

**Sir John A. Macdonald** said he understood the admiral in command had a considerable armed force on the ground for protecting the

## LE SÉNAT

**M. Bodwell** demande si le Gouvernement a l'intention, au cours de la session actuelle, d'introduire des résolutions en vue d'adresser une requête à Sa Majesté la Reine, lui demandant de modifier l'Acte de l'Amérique du Nord britannique, de façon à ce que le Sénat du Dominion devienne électif et prévoyant que les sénateurs actuellement nommés démissionnent de leur poste.

**Sir John A. Macdonald** répond que le Gouvernement n'a l'intention ni d'abolir le Sénat ni de rendre ses membres électifs.

## LE CANAL WELLAND

**M. McCallum** demande si le Gouvernement a l'intention d'alimenter le Canal Welland en eau provenant du lac Érié au cours de la saison actuelle?

L'hon. **M. MacDougall** répond que ce serait impossible à faire avant le mois d'août.

DÉCISIONS SUR LES ÉLECTIONS  
CONTROVERSÉES

**M. Stirton** demande si le Gouvernement a l'intention d'introduire, durant la session actuelle, une procédure plus rapide pour le règlement des élections controversées, analogue à celle qui est en vigueur en Grande-Bretagne.

**Sir John A. Macdonald** répond que la mesure récemment adoptée en Angleterre n'a pas encore fait ses preuves. Des différences d'opinions existent parmi les magistrats quant à son fonctionnement et il est entendu que cette question serait examinée par le Parlement Impérial lors de la session actuelle. Le Gouvernement estime dès lors qu'avant d'introduire une telle mesure au Canada, il serait préférable de connaître les répercussions qu'elle aura eues en Angleterre.

## LES PÊCHERIES CANADIENNES

**M. Coffin** demande si le Gouvernement a l'intention de faire surveiller les côtes du Dominion par les Forces armées afin d'empêcher les pêcheurs américains de pêcher dans nos eaux durant la saison prochaine; dans la négative, qu'est-ce que le Gouvernement compte faire?

**Sir John A. Macdonald** répond qu'à sa connaissance, l'amiral commandant cette région dispose de forces armées terrestres considé-